
 Colors Location متجر عن تعريفية نبذة

 نحن؟ من

 :تعريفية: نبذة​✔
 بأسعار وأنواعها أشكالها بجميع الفنية وأدواتك مستلزماتك تلبية في متخصص الكتروني متجر

 .وخارجها. السعودية العربية المملكة داخل التوصيل إمكانية مع تنافسية

 

 :النشأة:​✔

ً  بتاريخ فأطلقنا إنقاذه، يجب العالم في جمال كل ولكن العالم، يُنقذ لن الجمال ‌بأن‌ ‌منا‌ إيمانا
 وأنواعها ‌أشكالها‌ ‌بجميع‌ الفنية، وأدواتكم مستلزماتكم كل لكم ليوفر الالكتروني متجرنا 2/6/2020

ً .‌نجاحاتكم. ‌ومُشاركتكم‌ وميولكم وغاياتكم أهدافكم لتحقيق منا سعيا

 على ونشره العالم مع لمشاركته أنفسهم يكرسون أشخاص يستحقه وجمال سحر من الفن يمتلكه ما
ً عالمنا نجعل كي نطاق أوسع ً مكانا .جديد. من معه أرواحنا فتزهر المبهجة؛ بالألوان مليئا
.

 التجارية والمجمعات الشركات أفضل مع متجرنا يتعاون المجال، هذا في تحتاجه ما كل لتوفير
:مثل: العالم، أنحاء جميع من الفنية الأدوات أفضل استيراد في المختصة العربية المملكة في العالمية



 وأكثرها التجارية العلامات أشهر إلى ترجع التي الفنية والخدمات المنتجات بأفضل متجرنا سيزودك 
 .Molotow، Flame، Iranlak، GROG، ON THE RUN، KRINK ومنها جودة،
:لزبائننا: منتجات من نقدمه ومما



 سواء خلابة جدارية تصميمات لك يخلق متجرنا فإن الفنية، بالمنتجات تزويدك إلى بالإضافة
َ يراها من كل ليقف عملك لشعار أو الخاصة لشركتك  على تحميلها إمكانية مع أمامها، مندهشا
.الاجتماعية. شبكاتك على أو مدونتك أو مواقعك على نشرها أو جهازك

 أي أو حقيقية تبدو تجعلها فنية بتأثيرات مصحوبة تريدها التي الشخصيات برسم نقوم أننا كما
.به. ترغب آخر تصميم

.وتصميماتكم. أدواتكم استلامكم بمجرد ينتهي لا معنا العمل إرضاءكم، الأولى غايتنا
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About Us 

✔​Who We Are?  

A specialized online store aims at providing a variety of shapes and types of 
the artistic products and services you may need at reasonable and 
competitive prices inside and outside KSA.  

✔​Origin 

We believe that beauty is not meant to redeem the world, yet every piece of 
beauty in the world should be redeemed. Thus on June 2nd, 2020, we 
launched an online store to provide you with all artistic tools and 
requirements you may need. Make sure that our aim is to open the doors to ‌ 
achieving your goals and successes. 

At Colors Location, we are very skilled and talented artists who are 
committed to spread the charming beauty of arts with the world and making 
it a better place to live in. 

We collaborated with companies and stores inside and outside the KSA like 
DAHD store and Al Mirza. 

We provide you with your artistic products and services of well-known and 
high quality brands you may need as an artist like Molotow, Flame, Iranlak, 
GROG, ON THE RUN, and KRINK.  

The products and services we offer our clients are; Spray Paint, Nozzles & 
Adapters, Markers, Ink & Paint Refills, Blackbooks & Canvas, Graffiti Stickers, 
Accessories, and Clothing. 

Besides providing the products you need, you can create your own graffiti 
designs for your private party or for your new business logo. Save them, 
publish them on your website, blog or social network, and amaze your 
friends!  

Moreover, we draw characters, backdrops and any type of designs you might 
need according to your own ideas.  
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As our number one aim is our clients’ satisfaction, so we provide you with 
revisions included in the price. Revisions include colors, layout, removing 
elements or things from the design, etc. 
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